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Eladó Panellakás, 54 m2, Marcali
19 900 000 Ft ( ~49 704 € )

Marcaliban eladó egy felújítandó negyedik emeleti lakás,
kedvező áron!

Adatlap sorszáma: #696900376

Szobák: 2

Építési mód: Panel

Belső állapot: Felújítandó

Külső állapot: Hőszigetelt

Fűtés: Házközponti fűtés

Építés éve: 1990

Kilátás: Városra néző

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Tv: Digitális TV adás

Internet: Szélessávú (>10Mbps)

Parkolás: Telken belül nem fedett beállón

Bútorozottság: Bútorozatlan

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: D

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Remek kilátással rendelkező negyedik emeleti,felújítandó panellakást kínálok

eladásra Marcaliban!

Olyan személyeknek és pároknak ajánlom, akik kedvező áron szeretnének új

otthonhoz jutni, majd azt a saját ízlésük és kedvük alapján újítanák fel és

rendeznék be.

A lakásban kettő tágas szoba található, amelyek garantálják a kényelmet és a

privát teret. A lakás bútorozatlanul kerül átadásra, a konyhát is beleértve. A

falak festése, helyenként javítása, és a burkolatok cseréje szükséges. A konyha

és a kis szoba ablakai, valamint a bejárati ajtó cserélve lettek hőszigetelt

műanyagra.

A fűtésről és melegvíz ellátásáról távhő gondoskodik, ennek díját tartalmazza a

közös költség, ami 21.000 Ft havonta. A lakás elhelyezkedése ideális, a város

központjához közel található, így minden lényeges pontot könnyedén elérhet

gyalogosan is. Parkolni a társasházhoz tartozó parkolóban lehet ingyenesen! A

teljes épület szigetelt, ahogy a tető is, valamint napelemekkel is rendelkezik a

rezsiköltség csökkentésének érdekében.

Az ingatlan 1/1 tulajdon, azonnal birtokba vehető!

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

 

Ich biete eine zu renovierende Wohnung im vierten Stock in Marcali mit toller

Aussicht zum Verkauf an! 

Ich biete diese Immobilie Einzelpersonen und Paaren an, die ein neues Zuhause

zu einem vernünftigen Preis kaufen und es dann nach ihrem eigenen Geschmack

und ihrer Vorliebe renovieren und einrichten möchten.

Die Wohnung verfügt über zwei geräumige Zimmer, die Komfort und

Privatsphäre garantieren. Die Wohnung wird unmöbliert übergeben,

einschließlich der Küche. Die Wände müssen gestrichen, an einigen Stellen

ausgebessert und die Kacheln erneuert werden. Die Fenster in der Küche und

dem kleinen Zimmer sowie die Eingangstür wurden durch isolierte

Kunststofffenster ersetzt.

Heizung und Warmwasser werden durch Fernwärme versorgt und sind in den

Nebenkosten enthalten, die sich auf 21.000 Ft pro Monat belaufen. Die Lage der

Wohnung ist ideal, sie befindet sich in der Nähe des Stadtzentrums, so dass Sie

alle wichtigen Punkte leicht zu Fuß erreichen können. Das Parken ist auf dem

Parkplatz des Wohnhauses kostenlos! Das gesamte Gebäude ist isoliert, ebenso

das Dach, und es verfügt über Sonnenkollektoren, um die Energiekosten zu

senken.

Die Immobilie ist 1/1 Eigentum, bereit für den sofortigen Bezug!

Diese Immobilie ist großartig, oder? Bitte rufen Sie uns an, um weitere Details zu

erfahren und einen Termin zu vereinbaren! Wenn Sie kaufen oder verkaufen

möchten, wenden Sie sich bitte an die Home Manager Agenten! Wir können

Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges

Darlehensangebot benötigen, wählen unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer breiten Palette von Banken das für Sie am besten

geeignete aus!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

 

I offer for sale a fourth floor apartment for renovation in Marcali with great

views! 

I offer this property to individuals and couples who would like to buy a new home

at a reasonable price and then renovate and furnish it to their own taste and

liking.

The apartment has two spacious rooms that guarantee comfort and privacy. The

apartment will be delivered unfurnished, including the kitchen. The walls need to

be painted, repaired in places and the tiling replaced. The windows in the

kitchen and the small room, as well as the front door, have been replaced with

insulated plastic.

The heating and hot water is provided by district heating and is included in the

common charges, which are 21.000 Ft per month. The location of the apartment

is ideal, it is close to the city centre, so you can easily reach all the essential

points on foot. Parking is free of charge in the parking lot of the apartment

building! The entire building is insulated, as is the roof, and it has solar panels to

reduce energy costs.

The property is 1/1 ownership, ready for immediate occupation!

This property is great, right? Please call for more details and to make an

appointment! If you are looking to buy or sell, feel free to contact the Home

Manager agents! We can help you achieve your goals, anywhere in the country!

Should you need a favourable loan offer, our advisors will select the most

suitable one for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


